
 
 
 
 
                              Algemene ledenvergadering 
 
 
Afmelding: Ciska Niehof  
 
 
Opening: Voorzitter opent de vergadering om 20:06 
 
Harriet Wierts van de gemeente stelt zich voor 
 
Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen 
 
Verslag ALV 27 oktober 2023 
 
Verslag is goedgekeurd 
 
 
 
Verslagen van de commissies: botenclub, speeltuin, de keet, reanimatiegroep, 
dorpsrandpark, kinderactiviteiten commissie, PITS, Tjuchster dorpsvermoak 
 
Botenclub: Siert vermeldt dat het momenteel goed gaat met de botenclub. 
Wel moet er een nieuwe beschoeiing aangelegd worden. 
Als dit niet gebeurt dan kan het voortbestaan in gevaar komen. 
Ter ere van het 50 jarige bestaan van de club is een feest gegeven wat een groot succes was. 
Er waren ook een aantal leden van vroeger aanwezig. 
 
Speeltuin: Moet een upgrade hebben, er moeten o.a.rubberen tegels gelegd worden. 
Er wordt wel gebruik van gemaakt dus moet niet opgeheven worden. 
Vanuit het gebiedsfonds Geefsweer is geld beschikbaar voor de upgrade. 
Siert vraagt Harriet wie er binnen de gemeente gaat over speeltuinen. 



Harriet heeft hierop geen antwoord paraat en zal dit uitzoeken. 
 
De Keet: wordt nog steeds gebruik van gemaakt, aldus Grietha. 
Ze merkt op dat de gebruikers niet altijd netjes zijn 
 
Reanimatiegroep: Tineke; er zijn momenteel 10 cursisten. 
Er is een vaste cursusleider die eens per jaar een cursus geeft. 
De AED is relatief oud. 
Het idee is om een nieuwe te betrekken via ¨Hart Veilig¨, die ook het onderhoud op zich nemen. 
De kast moet voor iedereen toegankelijk zijn. 
Er wordt aan iedereen uitleg gegeven over het gebruik. 
Ook bij Zijlstra is een AED aanwezig. 
 
Dorpsrandpark: Siert; De gemeente heeft een nieuwe afrastering geplaatst, ziet er netjes uit. 
Er zijn veel dode Essen aanwezig, het bos zou een upgrade moeten hebben, waarbij ook de 
wandelpaden hersteld moeten worden. 
De noodweg wordt pas aangepakt als de versterking van de woning van Zeemering achter de 
rug is. 
De stelconplaten van de noodweg zullen worden gebruikt voor de parkeerplaats van de 
Plaaisterploats. 
Gerda geeft aan zich op eigen kosten ontfermd te hebben over een ziek schaap en de 
lammetjes. 
Ze vraagt of er een potje is voor dierverzorging. 
Siert geeft aan dat de gemeente de verzorging uitbesteedt aan ¨Gradient¨. 
Het beleid van deze club is dat ze zieke dieren dood laten gaan. 
Ze beheren vele schapen en kijken hier anders tegenaan dan  
Burgers. 
Gerda vraagt waarom op de site staat dat wie een ziek schaap uit het bos haalt zelf voor de 
kosten opdraait en waarom er geen overleg is geweest met haar. 
Mariska antwoordt dat op de site gezet is hoe het werkt, voor de duidelijkheid. 
De gemeente moet Gradient oproepen beter voor de schapen te zorgen. 
Abel stelt voor om een melkbus o.i.d. Neer te zetten voor donatie. 
 
Kinderactiviteiten: Er wordt teruggekeken op de activiteiten. 
 
PITS: Aries; er zijn voldoende vrijwilligers. 
De hoeveelheid papier neemt wat af. 
De garantieprijs van de gemeente is momenteel 45 euro per ton. 
Janny stelt voor om uit de opbrengsten wat te doneren aan Zeemering. 
 
Tjuchster dorpsvermoak: Aries; voor de 12e keer georganiseerd, nu bij de Plaaisterploats 
wegens de versterking van de sporthal. 
Het middagprogramma bestond uit een rondvaart door Appingedam. 
Komend jaar wordt gezocht naar nieuwe ideeën voor de invulling van het middagprogramma. 



Overzicht van de activiteiten van het bestuur 
 
Oktober 2023: Pub quiz met Henk de Haan 
December 2023: Sjoelkampioenschappen, viering jaarwisseling in de Plaaisterploats. 
Januari 2024: Koude neuzentocht, optreden van Jan Henk de Groot 
Maart 2024: Toneeluitvoering 
Mei 2024: dodenherdenking. 
 
Onderwerpen/zaken voortkomend uit vergaderingen 
Versterking Velemansdroom en Plaaisterploats 
Nieuwe statuten voor de vereniging ivm de wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR). 
Dorpsvisie, herziene versie 
Mogelijke komst munitiedepot 
6 Schilddorpen overleggen 
Opruiming gaslocaties 
 
Mariska doet verhaal betreffende de dorpsvisie 
Er zijn NPG  gelden beschikbaar voor dorps en wijkplannen. 
De visie is geactualiseerd met een wensenlijst voor het dorp. 
Wijzigingen staan op de site 
Abel geeft aan dat er voor waterstoftransport een nieuwe leiding aangelegd wordt. 
Hier heeft hij tegen geprotesteerd en wil een o- meting. 
Siert vult aan dat Tjuchem een verdeelstation wordt, van de Eemshaven naar Tjuchem komt 
een nieuwe leiding. 
 
Pauze 
 
Financieel verslag  
 
Dit is uitgedeeld en Fokkolina merkt op dat de contributie trouw betaald wordt. 
De rente is wat toegenomen. 
Ze vraagt of er nog vragen zijn. 
Janny merkt op dat de vereniging er gezond voorstaat, dus een donatie aan Zeemering lijkt 
haar een mogelijkheid. 
 
Verslag kascommissie  
 
Gerda geeft aan dat alles klopt. 
Als nieuw lid wordt Grietje Oolders benoemd, Grietha is aftredend. 
 
 
 
  



Jaaroverzicht stichting dorpshuizen Tjuchem 
 
Klaas vertelt over de versterkings plannen en de ontwikkelingen. 
Ivm corona is in de Velemansdroom ventilatie en afzuiging aangebracht ter waarde van 15000 
euro. 
De gasrekening is van 3000 naar 7000 euro gestegen. 
Er is een nood-sporthal aangeboden door NCG om de zaak op sportgebied gezond te houden. 
Voor de Plaaisterploats is een herberekening betreft de versterking aangevraagd, waarbij er 
opnieuw berekend wordt op de eisen en de situatie van 2022. 
Volgend jaar wordt de Plaaisterploats versterkt. 
Het ledenaantal van de tennisvereniging is teruggelopen van 12 naar 8. 
De exploitatiekosten zijn 1500 euro per baan per jaar. 
De versterking van de Velemansdroom verloopt voorspoedig. 
Het zal een multifunctioneel gebouw worden. 
22 november zal de heropening plaatsvinden. 
Klaas neemt ten slotte de begroting door. 
In de Velemansdroom zullenl een warm waterboiler, een warmtepomp en extra zonnepanelen 
geplaatst worden. 
Zolang de saldering van kracht is, loopt de energierekening terug. 
Er zijn verschillende fondsen aangeschreven voor verduurzaming waaruit geld is vrijgekomen. 
 
 
Bestuursverkiezing 
 
Aftredend en herverkiesbaar: Klaas Medema en Fokkolina de Groot 
Tineke doet een oproep voor een nieuw bestuurslid, ivm de leeftijd van Klaas. 
 
Rondvraag 
 
Harriet: Wat is de stand van zaken betreffende de aanleg van glasvezel? 
Diana merkt op dat de dorpskom wordt aangelegd maar dat er straten overgeslagen worden. 
Er wordt langs elkaar heen gewerkt met als gevolg dat meerdere keren de zaak open gegraven 
wordt terwijl het in 1 keer kan. 
Janny oppert het idee om een basketbalnet op het sportveld te plaatsen. 
Klaas geeft aan dat hij vreest dat dit gesloopt zal worden. 
Fokkolina spreekt een woord van dank uit aan Klaas, Aries en Giel voor wat ze allemaal doen 
rond de versterking. 
 
Voorzitter sluit de vergadering om 22:18 uur. 
 
 
 
 



 
 


